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Z A P I S N I K 
sa 4. sjednice Gradskog vijeća Grada Delnica, održane 12. prosinca 2013. godine 

u Velikoj vijećnici s početkom u 16,06 sati. 

 

Prisutni: Nada Glad, Željko Pjevac, Daniel Kezele, Boris Lozer, Marijan Pleše,  Josip Gašparac, 
Mladen Mauhar, Lidija Žagar, Davorin Klobučar, Alen Janjušević, Jelena Pavić Mamula, Dražen Magdić, 
Ivan Topić i Maja Kezele. 
 Opravdano je izostao, radi školovanja u Zagrebu, vijećnik Goran Pernjak. 
 Osim članova Gradskog vijeća sjednici prisustvuju: Ivica Knežević, gradonačelnik, Katarina 
Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“, Indira Rački 
Joskić, kandidatkinja za ravnateljicu „Narodne knjižnice i čitaonice Delnice“, Gordana Piskač, pročelnica 
Jedinstvenog upravnog odjela, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, novinari Novog lista, 
Radija Gorski kotar i Radio Rijeke, te službenici Jedinstvenog upravnog odjela Grada Delnica, Tomislav 
Mrle, Goranka Kajfeš i Davorka Grgurić. Kao promatrači sjednici su prisustvovali članovi GO SDP-a 
Delnice Davor Košmrlj, Igor Pleše i Alen Briški. 
 Otvarajući sjednicu predsjednica Gradskog vijeća Delnica Nada Glad  konstatira da nazočnih 14-oro 
vijećnika predstavlja kvorum za pravovaljano odlučivanje.  
 
  Nije bilo primjedaba na zapisnik s prošle sjednice te je isti jednoglasno prihvaćen. 
 
 Predsjednica navodi da je pravovremeno i od ovlaštenih predlagatelja dobila dva prijedloga za 
dopunu ili izmjenu dnevnog reda predloženog u pozivu sjednice, a to su:  

1)prijedlog 1/3 vijećnika (njih 5) za donošenje rješenja o imenovanju članova Odbora za komunalne 
poslove, prometno i prostorno uređenje te zaštitu okoliša i 

2) od gradonačelnika prijedlog odluke o davanju suglasnosti na sklapanje sudske nagodbe. Prvu 
nadopunu dnevnog reda vijećnici su dobili poštom, a druga im je podijeljena na klupe. 

U dogovoru s vodstvom SDP-a utanačeno je da kandidat za predsjednika tijela pod točkom 1) bude 
predstavnik HČSP-a odnosno da predsjednik odbora bude Karlo Kruljac, a ne Johan Klarić kako je to 
prvotno tražio SDP. 

Izjašnjavanje vijećnika o tom prijedlogu uslijedit će pod točkom 29.  
Druga dopuna dnevnog reda je na tragu rješavanja preseljenja i stambenog pitanja romske obitelji 

Andrić sa sadašnje delničke na dedinsku adresu - nagodbom. Nakon brojnih pokušaja postignuta je za sada 
usmena nagodba koja vodi ka preseljenju te romske obitelji s najelitnijeg dijela Delnica u Dedin, o tome će 
biti riječi pod točkom 30 dnevnog reda. 

Obje su dopune jednoglasno prihvaćene. 
 
 Izjašnjavajući se o predloženom dnevnom redu reagirali su vijećnici Mladen Mauhar i Alen 
Janjušević smatrajući ga preobimnim smatrajući kako su od svega trebale biti dvije sjednice Vijeća. Iako je 
broj sjednica ograničen štednjom ne žele biti stroj za dizanje ruku, jer rasprava, pogotovo o proračunu, mora 
biti kvalitetna. Mauhar predlaže da se ovaj dnevni red podijeli na dvije sjednice. Marijan Pleše isto tako 
smatra da je dnevni red predugačak, pa kako je danas „najvažnija rasprava o proračunu, s obzirom na 
obimnost tema neće moći biti kvalitetna“. 
 Gradonačelnik Knežević i službenik JUO-a Tomislav Mrle objasnili su kako je od predloženih 30 
točaka njih čak 17 vezano uz izmjene postojećeg ili uz prijedlog novog Proračuna Grada za čiju su se izradu 
čekale smjernice, 3 točke su vezane uz rokove javnog natječaja, 1su vijećnička pitanja  i to je već 21 točka za 
ovu sjednicu. Od preostalih 9 njih 6 praktički su tehničke prirode pa bi se svega 3 točke mogle svrstati pod  
„višak“. Načelno jest 30-ak točaka dnevnog reda velik broj, ali… materijali se vijećnicima dostavljaju na 
vrijeme, raspravi na sjednicama Vijeća prethode stranački i drugi radni sastanci i rasprava, iz dosadašnjih 
prijedloga na sjednicama vidljivo je da se neki vijećnici itekako dobro pripremaju za zasjedanje Vijeća, pa 
nije prihvatljiva tvrdnja „kako je vijećnik sveden na glasačku mašinu jer se nema kada upoznati s 
materijalima“.  
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Nakon toga predsjednica  predlaže  
 
 DNEVNI RED 
 1. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta  Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice 

2. Odluka o primanju na znanje plana i programa rada Dječjeg vrtića „Hlojkica“  za pedagošku    
    godinu 2013./14. 
3. Rješenje o imenovanju ravnateljice „Narodne knjižnice i čitaonice Delnice“ 
4. Vijećnička pitanja  
5. II. izmjene i dopune plana proračuna Grada Delnice za 2013. godinu  
6. II. izmjene i dopune plana razvojnih programa  za 2013. godinu  
7. II. izmjene programa održavanja komunalne  infrastrukture u 2013. godini 
8. II. izmjene programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture  u 2013. godini 
9. II. izmjene programa utroška sredstava šumskog doprinosa u 2013. godini 

           10. I. izmjene programa utroška sredstava boravišne pristojbe u 2013. godini 
           11. Program utroška sredstava spomeničke rente u 2013. godini 
           12. Proračun Grada Delnica za 2014. s projekcijom za 2015. i 2016. godinu 
           13. Plan razvojnih programa za 2014. godinu s projekcijom za 2015. i 2016. godinu 
           14. Program održavanja komunalne infrastrukture u 2014. godini 
           15. Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u 2014. godini 
           16. Program utroška sredstava šumskog doprinosa u 2014. godini 
           17. Program utroška sredstava boravišne pristojbe u 2014. godini 
           18. Program utroška sredstava spomeničke rente u 2014. godini 
           19. Odluka o raspoređivanju sredstava za rad političkih stranaka i Nezavisne liste zastupljenih u     
                 Gradskom vijeću Grada Delnica za 2014. godinu 
           20. Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Delnica za 2014. godinu 
           21. Odluka o I. izmjeni odluke o načinu financiranja djelatnosti  mjesnih odbora na području Grada 
                 Delnica 
           22. Odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za održavanje javne rasvjete  
           23. Odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za obavljanje komunalne djelatnosti  „Zimska služba  
                 na nerazvrstanim cestama“ na području Grada Delnica 
           24. Odluka o predlaganju člana u Nadzorni odbor  KOMUNALCA d.o.o. Delnice 
           25. Odluka o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Delnica na adresi Lujzinska 21 
           26. Odluka o davanju suglasnosti na promjenu naziva Centra za brdsko-planinsku poljoprivredu PGŽ 
           27. Zaključak o provođenju Programa međugeneracijske solidarnosti  „Pomoć u kući starijim      
                 osobama“ 
           28. Odluka o raspisivanju javnog poziva za predlaganje kandidata za članove Savjeta mladih Grada 
                 Delnica 
           29. Rješenje o imenovanju članova Odbora za komunalne poslove, prometno i prostorno uređenje te 
                 zaštitu okoliša 
          30. Odluka o davanju suglasnosti na sklapanje sudske nagodbe 
 
 Dnevni red je usvojen s 11 glasova za i 3 glasa protiv. 
 

Točka 1. 
 Materijal je dostavljen uz saziv. 
Alen Janjušević navodi da je dobio Nacrt prijedloga Statuta i prijedlog Poslovnika Dječjeg vrtića 
"Hlojkica". Kad je sazvao odbor nije imao zapisničara pa zato nema službene bilješke o tome što je 
zaključeno i kakva je odluka donesena. Stoga moli da se za idući sastanak komisije kojoj predsjeda 
(ali i svih drugih odbora i komisija) osigura, ako ne zapisničar, onda barem diktafon.  
Inače, u Statutu, kod prava raspolaganja i otuđivanja imovine, dva članka su isključivala jedan 
drugoga ali je to, u dogovoru s gradonačelnikom i ravnateljicom Vrtića otklonjeno, te je sada sve u 
skladu sa zakonom. 
 Gradsko vijeće je, bez rasprave, jednoglasno donijelo ODLUKU o davanju prethodne 
suglasnosti na Prijedlog Statuta Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice. 
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio Zapisnika. 
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Točka 2. 
 Materijal je dostavljen uz saziv. 

Gradonačelnik Ivica Knežević u svojoj je raspravi naveo kako je predstavnicima stranaka, 
koje participiraju u gradskom Vijeću, iznio svoj stav da želi poštivati kompetenciju, nadležnost, te 
posebno integritet ljudi koji obnašaju članstvo u Upravnom vijeću Vrtića (jer im to pravo daje i 
njihov temeljni akt, Statut) da donosi Plan. Prema njegovu mišljenju Upravno vijeće je svoju 
nadležnost odradilo na najbolji mogući način vodeći računa o temeljnoj funkciji koju Vrtić obavlja. 
Vijećnici će biti upoznati sa stupnjem izvršenja plana i programa rada temeljem čega će se onda 
izjašnjavati o promjenama u sastavu članova Upravnog vijeća, do tada se o predloženom planskom 
dokumentu izjašnjavamo na način da ga primamo na znanje.  
 Gradsko vijeće je, jednoglasno, bez rasprave donijelo ODLUKU o primanju na znanje 
Plana i Programa rada Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice za pedagošku 2013./14. godinu. 
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio Zapisnika. 
  

Točka 3. 

 Materijal je dostavljen uz saziv. 
 

             Gradonačelnik Ivica Knežević  je pojasnio da je temeljem novog Zakona o knjižničarstvu  donio 
odluku o raspisivanju natječaja za popunjenje radnog mjesta ravnatelja u Narodnoj knjižnici i čitaonici. 
Razlozi jesu: dosadašnja ravnateljica Darinka Živanović nema uvjete za novi mandat ravnateljstva ali i od 
početka svibnja iduće godine stječe pravo na starosnu mirovinu. Do tada će, shodno svojem predanom 
knjižničarskom radu, biti članom kolektiva u kojem je radila. Na natječaj se javila prof. Indira Rački Joskić i 
ima sve uvjete da preuzme ravnateljstvo ovom kulturnom ustanovom grada. 
Prof. Indira Rački Joskić zahvalila se na ukazanom povjerenju istaknuvši da će joj biti zadovoljstvo i veselje 
sudjelovati u kulturnim događanjima i njenoga Grada. To joj je, rekla je, velik izazov i motivacija. Trudit će 
se biti makar jednako dobra kao što je bila gospođa Darinka, odnosno sve ravnateljice prije nje. 
 Gradsko vijeće je, jednoglasno i bez rasprave, donijelo RJEŠENJE o imenovanju  Indire Rački 
Joskić za ravnateljicu Narodne knjižnice i čitaonice Delnice u narednom mandatu. 
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio Zapisnika. 
 

Točka 4. 
Vijećnička pitanja 
Slijedom prijava predsjednica Glad pozvala je vijećnike da iznesu svoja vijećnička pitanja. 

 
1. Jelena Pavić Mamula: Pošto je Grad raskinuo ugovor o osnivanju prava građenja s GSC-om oko 

gradnje projekta hotel Sport Delnice, da li Grad zna što će biti s tim projektom i je li se eventualno 
pronašao zainteresirani investitor? 
Gradonačelnik navodi da je na tu temu ovih dana vrlo učestala prepiska sa Županijom koja sve 

vezano za raskid međusobnih odnosa, želi prenijeti na Grad kao vlasnika i posjednika tog bivšeg 
zdravstvenog doma (tj. stare ambulante). Županija naime obvezuje Goranski sportski centar da svu 
dosadašnju dokumentaciju preda Gradu bez naknade! S druge strane intenzivno se komunicira s konkretnim, 
potencijalno zainteresiranim investitorima, interesa ima. Knežević ističe da i Županija smatra da ne treba 
graditi hotel sredstvima poreznih obveznika čime daje Gradu otvorene ruke za prihvat bilo kojeg, 
najprihvatljivijeg modela za planiranu gradnju. 

 
2. Ivan Topić: Saznajemo iz tiska da je pokrenut postupak za razrješenje direktorice Turističke 

zajednice  Delnice, pa me zanima: ukoliko dođe do toga hoće li gospođa i dalje ostati zaposlenica TZ 
što opet znači da ćemo  nakon popunjenja direktorskog mjesta imati još jednog zaposlenika viška? 
Ivica Knežević: Postupak razrješenja  je u tijeku, rezultat će biti obznanjen sutra, na sjednici 

Turističkog vijeća koje je nadležno da donese konačnu odluku o prijedlogu zadnje Skupštine Turističke 
zajednice koja je, sukladno Statutu, pokrenula postupak razrješenja sadašnje direktorice s te funkcije. Znači 
da, ukoliko dođe do tog razrješenja, odluka  mora donijeti većinom glasova članova Turističkog vijeća, 
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gospođa neće biti zaposlenica Turističkog ureda. To se dade iščitati i iz plana našeg proračuna kojim smo 
umanjili dotaciju u Turističkom uredu odnosno Turističkoj zajednici za 2014. godinu u iznosu od 130. 000 
kuna što otprilike odgovara statusu jednog zaposlenika. 

 
3. Josip Gašparac je upitao gradonačelnika koje su aktivnosti poduzete u svezi Doma HV, 

objekta koji propada i u kojem bi se mogao smjestiti etnografski muzej, priređivati izložbe i 
drugi sadržaji neophodni stanovnicima Grada. 
Ivica Knežević navodi da je Grad zainteresiran za taj prostor, jer je kvalitetan što se tiče 

građevinskog dijela, infrastruktura je u dobrom stanju pa vjerojatno ne bi iziskivalo velika ulaganja. I 
sadržajno, naravno, to prostor velikih mogućnosti i zainteresirani smo da nam to Republika Hrvatska, 
odnosno Ministarstvo obrane prenese u vlasništvo bez naknade. Iskazana je potom potreba i želja da sastavni 
dio Goranskog sportskog centra postane roll-ban Biatlonskog centra na Drgomlju, koji sada koristi vojska i 
kojeg bi mogle koristiti biatlonske reprezentacije Čeha, Slovaka, Talijani, Slovenci, Bugari. I za taj smo 
objekt zainteresirani, on bi u sastavu Goranskog sportskog centra mogao biti u funkciji sportskog turizma. 
 Zamjenica gradonačelnika Katarina Mihelčić je dodala kako je baš tim povodom bila na razgovoru u 
Ministarstvu u Zagrebu, s tim u vezi poslani su zahtjevi za ustupanje Gradu zgrade Doma HV-a te staze na 
Drgomlju i čeka se takvo rješenje. Problem je neučinkovitosti i nove reorganizacije bivše Agencije za 
upravljanje državnom imovinom (AUDI, danas DUDI) ali ima obećanje da će se konsolidirati do kraja 
godine pa će rezultati nakon toga uslijediti! 
 

4. Alen Janjušević upitao je za problem u vezi sa zastalom izgradnjom doma za starije. 
Ivica Knežević: Na žalost problem je u odnosu investitora s projektanticom i nadzornim organom.  
Promijenili su se, naime, propisi koji definiraju elektrostrojarske uvjete za takve objekte i u 

razgovoru, kojeg sam uz posredovanje našeg saborskog zastupnika Nenada Plešea vodio u Ministarstvu 
socijalne skrbi, dobili smo informaciju da projektantica,  nadležna za to pitanje, odbija svaki kontakt. Zato 
stvari momentalno stoje i vjerojatno će se, da bi došlo do nastavka gradnje, morati rješavati sudskim putem. 
Izvođač - „Radnik“ Križevci - je tu doista odigrao pozitivnu ulogu prejudicirajući odnose pa je sam naručio 
sporni projekt dorade elektrostrojarskih instalacija koje su temeljni problem nastavka gradnje. Sada, s  
obzirom da to nije bio predmet natječaja i troškovnika, nadležna tijela koja kontroliraju ispravnost javnog 
natječaja, osporavaju odnosno ne priznaju taj - neregularni dio natječajne dokumentacije, jer u trenutku 
izbora izvođača nije bio predmetom natječaja. Naglašavam, izvođač je pogriješio želeći održati dinamiku 
radova i rokove završetka! Ključna je tu odluka spomenute projektantice pa nadzorni organ  ne dozvoljava 
nastavak radova temeljem ranijeg projekta. Udovoljeno je mojoj zamolbi da se, dozvolom glavnog 
građevinskog stručnjaka iz Ministarstva, barem dovrši ugradnja stolarije što je i napravljeno, tako da je bar 
objekt zatvoren, obećali su da će napraviti i termoizolaciju kako bi zaštitili opeku ali to nisu učinili. Rasplet 
se očekuje se u proljeće. Oni uvjeravaju da ima velike šanse i realnog izgleda da bi dom na sljedeću jesen uz 
sve probleme mogao biti gotov. 
 

5. Mladen Mauhar je istaknuo kako je u stalni izložbeni postav u Brodu na Kupi,tj.tamošnji muzej         
             Grad Delnice uložio preko 4 mil. kuna, „a zbog kadroviranja ljudi iz SDP-a znamo da je u ovom  
             trenutku stanje takvo da se prstom jedne ruke mogu nabrojiti posjetitelji“. Upitao je gradonačelnika  
             je li u kontaktu s ljudima koji vode taj izložbeni postav uvidio u čemu je problem kako bi investicija  
            bila opravdana? 

Ivica Knežević je potvrdio da je razgovarao no on, nakon razgovora u Županiji pa nakon 
sagledavanja rada GSC-a na Skupštini, ima drugo viđenje tog problema. Spomenuo je reizbor starog ili izbor 
novog direktora GSC-a u čijoj domeni posla jest marketing objekata i sadržaja. Neprihvatljivo je, naime, da 
objekt funkcionira na dosadašnji način, da Goranski sportski centar nema web stranicu s promidžbom tog 
prevažnog kulturnog i povijesnog objekta na području PGŽ-a, na domak Zagrebu, Istri i td. Marketinški se 
gotovo ništa ne radi. Ne želeći upirati prstom na osobu koja dolje radi samo želim reći da je to zona 
odgovornosti čelne osobe u Trgovačkom društvu Goranski sportski centar od koje će Grad Delnice tražiti da 
stvara dohodak.  

Mladen Mauhar ističe kako je zadovoljan odgovorom naglašavajući kako je obveza Grada glede  26-
postotnog suvlasništva u toj tvrtki.  Dodao je da su šanse tim veće što se objekt nalazi na samoj granici sa 
Republikom Slovenijom. 
 

6. Marijan Pleše: U vezi sportske zajednice Grada Delnica bilo je rečeno da će se oformiti, sad je već 
sredina prosinca a to se nije dogodilo: što je tome uzrok? 
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Ivica Knežević: Kasni se radi obećane a neispoštovane dinamike državnih tijela u izdavanju potvrda o 
temeljnim podacima koji su podloga za postupak gašenja stare te registraciju nove sportske zajednice 
(Državni zavod za statistiku i drugi). 
Do sada je održan sastanak svih zainteresiranih članova klubova, izabran je inicijativni odbor za pripremu 
konstituirajuće sjednice, napravljeni su materijali u radnom obliku, pa se konstituiranje nove zajednice 
očekuje polovicom siječnja. 
 

7. Maja Kezele: U trenutku donošenja proračuna Grada vrlo je bitno za naše građane naglasiti potrebu 
otvaranja novih radnih mjesta, vezano dom za odrasle osobe sa psihičkim poremećajima u razvoju, 
nju interesira da li su predviđeni novci u državnom proračunu za opremanje doma kako bi on po 
dovršetku odmah išao u funkciju. Njen je prijedlog na tragu pravovremenog osiguranja novca u 
državnom proračunu. 
Ivica Knežević: Iako se kontakti teško uspostavljaju nada se dogovoru. Očekuje problem natječaja i 

rokova, ali ne i novca, jer je novac od pokojne gospođe Majnarich, koji je donirala za tu namjenu gradu, sada 
prebačen s računa Doma Turnić na račun Erste banke u Delnicama. Zaštićen je tj. oplemenjuje se 
pripadajućom kamatom no žalosna je činjenica što je u momentu pokojničine donacije vrijednost novca 
činila otprilike 85% doma, a sada je to svega 15%. Gospođe u ministarstvu, s kojima je razgovarao, ostale su 
zgrožene tom spoznajom pa su izrazile želju da što prije taj novac bude korisno utrošen. 

 
8. Davorin Klobučar: Već neko vrijeme  pošta u Brodu na Kupi radi skraćeno na način da službenik  

pola radnog vremena radi u uredu, a pola na dostavi, no odskora se to još više promijenilo tako sada 
ured radi svega 2 sata dnevno, pa su građani nezadovoljni. Brod na Kupi nema bankomata, nema 
mjenjačnice a ako se ugasi još i poštanski ured, što bi se iz svega dalo zaključiti, onda smo napravili 
korak nazad. U turističkoj sezoni to je još uočljivije, istaknuo je Klobučar i upitao gradonačelnika da 
li postoji način da se poštanski ured ipak ne ugasi. 
Ivica Knežević: Uz pretpostavku da je to ekspozitura poštanskog ureda u Delnicama razgovarat će s 

odgovornom osobom, te s time upoznati i Županiju. Cijeneći  važnost poštanskog ureda, ne samo radi 
turizma nego i radi svakodnevnih potreba stanovnika, vidjet će što se može poduzeti, a o svemu će 
obavijestiti vijećnika Klobučara.  

 
9. Jelena Pavić Mamula: Koji su planovi za V-1 i V-2 bili do sada odrađeni? 

Ivica Knežević: Za V-1 do sada nije ništa napravljeno. Objave na web-stranici nisu dale rezultata pa sam 
zatražio od službi da se pripremi međunarodni natječaj, jer jedino na taj način vidim mogućnost da se 
eventualno pronađe potencijalni investitor u okviru sadržaja koji je definiran prostornim planom. To je, 
naime, prostor mješovite društvene namjene, te turističko-građevinska zona.  
 Jelena Pavić Mamula: Koliki će biti troškovi obaveza tog javnog natječaja? 

Ivica Knežević: Troškovi natječaja su veliki, sigurno  između 2 i 3 tisuće EUR-a. Ali mislim da je i 
to podnošljiva cijena kako bismo mogli osluhnuti bílo tržišta i saznati ima li interesa za ovakav jedan prostor. 
Alternativna mogućnost na tu temu jest, iako tu nije optimist s obzirom na siromaštvo državnog proračuna, 
ponuda Ministarstvu znanosti i obrazovanja  bi to mogao biti kampus-škola u prirodi za cijelu Hrvatsku. S 
obzirom na bio raznolikost flore i faune te specifične mikro-klimatske uvjete u svim godišnjim dobima, 
mislim da je to idealan prostor za djecu koja bi mogla puno naučiti o planini i njenim specifičnim 
karakteristikama. Koliko je to izvjesno ne znam ali svakako ću i na tu temu razgovarati jer nam vrijeme 
odnosno rok  na koji je taj objekt dodijeljen, curi pa ne bi bilo dobro da intenzivno ne pokušamo nešto učiniti 
sa njegovom materijalizacijom.  
 

10. Ivan Topić: Na posljednjoj sjednici postavio sam Vam pitanje problematike bespravnog 
useljenja Roma u stambeni objekt Hrvatskih željeznica. Rekli ste da ste poslali dopis upravi 
HŽ-a pa me zanima da li su vam što odgovorili i što se konkretno događa po tom pitanju? 
Ivica Knežević: Od onda ništa novoga, povratno smo dobili informaciju od HŽ-a da oni znaju za to, 

a isključiva nadležnost postupanja u njihovom prostoru pripada upravo njihovoj nadležnoj službi. Paralelno 
smo kontaktirali našu policijsku postaju, vezano za izvjesne dojave da o otuđenjima odnosno uništenju 
nekakvih stvari. U razgovoru s predsjednicom Mjesnog odbora Lučice rečeno mi je da se radi isključivo o 
nagađanjima. Osvjedočen sam u to i preko svakodnevne ophodnje, u kojoj se dvaput dnevno provjerava 
stanje, što je potvrdio i policajac Đaković u jednom neformalnom razgovoru. Mi smo dužni spriječiti 
smetanje nereda u ponašanju spram tamošnjeg stanovništva i kontrolirati daljnja doseljavanja, a drugo je u 
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nadležnosti HŽ-a. 
 

11. Alen Janjušević: Zanimalo ga je u kojoj je fazi izgradnje toplana i da li pri tom ima problema? Je li 
ta ideja zamrla ili je to isti slučaj kao s domom za starije osobe? 
Ivica Knežević: Gospođa Gordana Piskač bila je sa mnom na sastanku u Agenciji za javno privatno 

partnerstvo na kojem su predstavnici potencijalnih investitora izjavili da im,  s obzirom na približavanje roka 
isteka lokacijske dozvole i - ako sam dobro zapamtio – uloženu sumu na ime kupnje nekretnine, ne pada na 
pamet da bi oni od toga odustali. Kada, ovoga časa to ne mogu reći.   
            Alen Janjušević: Djelomice sam zadovoljan odgovorom, jer to već stoji oko dvije do dvije i pol 
godine. Ako su ozbiljni investitori onda ne znam što se čeka, a s druge strane interesira me kakvi su 
instrumenti odnosno što će se poduzeti ako oni i dalje nastave zavlačiti na način na koji mi se čini da 
zavlače? 
            Gordana Piskač: Mi smo sa budućim investitorima, da ih tako nazovem, sklopili ugovor o prodaji 
zemljišta. Ugovor je razmatran na Gradskom vijeću, prema njemu budući investitor ima rok od 5 godina da 
pokrene investiciju, odnosno da to sagradi. U protivnom se zemljište - bez naknade - vraća Gradu. 

12. Josip Gašparac: Vezano za Goranski sportski centar i njihovo komercijalno pokrivanje što se tiče 
dvorane  u ljetnom i u zimskom razdoblju, odnosno sportske dvorane koja isto nije iskorištena u 
smislu kako bi trebalo, zanima slijedeće: da bi se, uz dobar zrak i poželjnu nadmorsku visinu, 
osigurali uvjeti vrhunskim reprezentacijama za bazne pripreme dvorana bi trebala biti klimatizirana. 

To je jedan od uvjeta za bazne pripreme. Kako  klime nema ni interesa a ni novaca: vrhunske ekipe troše 
novac u nekim drugim destinacijama umjesto u Delnicama. 
            Ivica Knežević: Da bi dvorana bila komercijalno isplativija odnosno da se terminski koristi na 
dobrobit ostvarenja većeg prihoda, slažem se da je klima neophodna. Međutim, u prijedlogu poslovnog i 
financijskog plana za 2014. godinu klime nema! Radi toga ću na Skupštini GSC-a do kraja godine inzistirati 
na izmjeni plana u tom dijelu jer smatram da je to jedan od uvjeta da bi dvorana bila komercijalno 
isplatljivija. Jer su ovakva ulaganja sutradan, uz ostalo, i pokretač stvaranja većih prihoda. 
Ista je stvar s nogometnim igralištem, ono je jednako tako jedan od infrastrukturnih objekata o kojem valja 
povesti računa. Primjerice, pitanje investitora, s kojim razgovaram o mogućoj gradnji hotela Sport, jest u 
kakvom je stanju nogometno igralište i da li ima atletsku stazu. U sanaciji će pomoći i PGŽ, obećao je 
zamjenik župana Boras Mandić, Županija će u proračunu za 2014. godinu osigurati polovicu od potrebnih 
sredstava za sanaciju nogometnog igrališta. To znači, na  jednu njihovu kunu grad mora dodati svoju jednu,  
smatram da to svakako  moramo pronaći,odnosno osigurati u proračunu. Time želim reći da je to moguće 
očekivati već sa prvim rebalansom proračuna u siječnju, ili veljači. Za sad smo u našem proračunu osigurali  
70.000,00 kuna za izradu projekta sanacije, jer ne želimo više prepustiti stvar mogućem novom stvaranju tzv. 
„ rižinog polja“. Podržavam vašu želju, jer je to i moja želja i htijenje, da  elemente postojeće infrastrukture 
dovedemo do razine egzistiranja ne samo vrhunskog već i prvoligaškog sporta.   

 
13. Mladen Mauhar: Moje drugo pitanje vezano je, nažalost, opet uz neka zatvaranja. Radi se o 

Općinskom sudu u Delnicama, iz pouzdanih izvora saznajem da bi se on u dogledno vrijeme trebao 
zatvoriti. Što nam još ostaje, sljedeći će biti Prekršajni sud i Delnice kao grad, kao središnji centar 
Gorskog kotara gubi sve što ga je do sad time činilo. 
Ivica Knežević: Ja dijelim vaše mišljenje, već sam zatražio hitan sastanak s predsjednicom delničkog 

općinskog suda, jer smatram da bi bilo uobičajeno, ako je to istina da nas je trebala o tome informirati.  
 

14. Marijan Pleše obratio se gradonačelniku: Glede Turističke zajednice Delnice, ja bih vas zamolio da  
ublažite divljačke napade na tu sredinu i osobno na gospođu Irenu Vučenik Šostik, da joj kao human 
čovjek ne date otkaz  jer ima dvoje djece i muža koji ne radi. Zaustavite neke stvari i pomognite 
nekim drugim načinom. 
Ivica Knežević: Razumijem razlog i potrebu vaše reakcije, jer i sam kao čovjek suosjećam sa 

pozicijom gospođe Irene međutim kao pravnik i kao gradonačelnik ne odobravam kvalifikacije koje su 
utvrđene ne po  jednoj nego po desetak točaka i koje  itekako potenciraju njenu odgovornost kao direktorice. 
Ja kao predsjednik Turističkog vijeća i Turističke zajednice, kao što ste to i Vi bili, moram poštivati akte, 
odluke, odredbe te Turističke zajednice. Tamo je propisan postupak djelovanja odgovorne osobe, dužan sam 
ga poštivati i - ono što će procijeniti nadležna tijela - bit će legitimna odluka. Kakva će ona biti ne znam ali 
će odrediti njen status. Gospođa Irena ima pravo svim argumentima braniti svoju poziciju, znam ako se 
dogodi ono najteže neće joj biti lako međutim mnogi, da li dobronamjerno ili ne, komentiraju tu situaciju ne 
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kao nešto od jučer nego kao stvar koja kulminira već prilično dugo vremena  i koja je tek sada isplivala na 
površinu. Na žalost, osobno sam sada u toj poziciji čišćenja ispod tepiha, no kako svoj posao smatram vrlo 
odgovornim i ozbiljnim nemam pravo prešućivati stvari koje definiraju kako nečije ovlasti tako i 
odgovornost. Jučer je bila gospođa Irena Peršić Živadinov ovdje i začudila se kako u Županiji nisu znali te 
stvari, pa ako su imali problema zašto  nisu konsultirali Turističku zajednicu PGŽ-a da im se pomogne.  
Nema nam druge nego pričekati što će sutra na sve to reći Turističko vijeće TZ-ce. 

Marijan Pleše: Oni su sve ispravili, sve nedostatke koji su bili su riješili. Radi se o nekoliko  godina 
zaostataka, ne govorim o novčanim, govorim o onim tehničkim stvarima koje su sve riješene od točke A do 
točke B. Sve su ispravljene, to znam. 

 
15. Maja Kezele: Kada građani Delnica mogu očekivati kante raznih boja, odnosno selektiranje otpada i 

da li će biti nabavka o trošku kućanstava ili će se pokušati, kao nekad, preko Komunalca 
subvencijom? 
Ivica Knežević: Ovaj dio aktivnosti, vezan za pretovarnu stanicu, je u fazi izrade papirnatih podloga, 

dakle projektne dokumentacije i rješavanja imovinsko-pravnih odnosa. Treba napraviti dobar dio prilazne 
ceste za velika vozila koja će odvoziti taj otpad s pretovarne stanice na Mariščinu čija bi prva faza trebala  
profunkcionirati 2014. godine. U svakom slučaju obveza odvojenog prikupljanja otpada je nešto što proizlazi 
iz Zakona o gospodarenju otpadom, to je obveza jedinica lokalnih samouprava i u tom smjeru će se sigurno 
morati intenzivno dogovarati kao o zajedničkom projektu svih lokalnih samouprava, jer će tako usluga 
prikupljanja i prijevoza biti jeftinija. Trgovačko društvo Komunalac se, prema Zakonu o vodama, mora 
razdijeliti na dva trgovačka poduzeća, jedno za vodu odnosno vodoopskrbu i odvodnju jer to više nije 
komunalna djelatnost. Uvjeren sam da će taj projekt sufinancirati i Fond za zaštitu okoliša i energetsku 
učinkovitost, bude li tako vjerojatno taj teret ne bi trebao izravno ići na korisnike usluga iako - bojim se da će 
ići posredno kroz cijenu usluge koja će biti definirana nakon što pretovarna stanica proradi, a uključivat će 
nužne, manipulativne troškove od pretovara do Mariščine. Cijena će sigurno na kraju biti opterećena i 
dodatnom opremom koju moramo osigurati.  

 
 

Točka 5. 
Materijal je dostavljen uz saziv. 
Gradsko vijeće je, jednoglasno i bez rasprave, usvojilo II. izmjene i dopune Plana Proračuna 

Grada Delnice za 2013. godinu. 
Odluka se prilaže i čini sastavni dio Zapisnika. 
 

Točka 6. 
Materijal je dostavljen uz saziv. 
Gradsko vijeće je, jednoglasno i bez rasprave, usvojilo II. izmjene i dopune Plana Proračuna 

Grada Delnica za 2013. godinu. 
Odluka se prilaže i čini sastavni dio Zapisnika. 
 

Točka 7. 
Materijal je dostavljen uz saziv. 
Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave usvojilo II. izmjene Programa održavanja 

komunalne infrastrukture u 2013. godini. 
Odluka se prilaže i čini sastavni dio Zapisnika. 
 

Točka 8. 
Materijal je dostavljen uz saziv. 
Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave usvojilo II. izmjene Programa gradnje objekata i 

uređaja komunalne infrastrukture u 2013. godini. 
Odluka se prilaže i čini sastavni dio Zapisnika. 
 

Točka 9. 
Materijal je dostavljen uz saziv. 
Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave usvojilo II. izmjene Programa utroška sredstava 

šumskog doprinosa u 2013. godini. 
Odluka se prilaže i čini sastavni dio Zapisnika. 
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Točka 10. 

Materijal je dostavljen uz saziv. 
Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave usvojilo I. izmjene Programa utroška sredstava 

boravišne pristojbe u 2013. godini. 
Odluka se prilaže i čini sastavni dio Zapisnika. 
 

Točka 11. 
Materijal je dostavljen uz saziv. 
Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave usvojilo Program utroška sredstava spomeničke 

rente u 2013. godini. 
Program se prilaže i čini sastavni dio Zapisnika. 

 
Točka 12. 

 Materijali su dostavljeni uz poziv. 
 Ivan Topić: Iz dobivenih materijala neke stvari su malo nejasne. Naime, za klubove nije definirano 
koji točno iznos dobivaju, a koji iznos ide na subvencioniranje trgovačkim društvima dakle za plaćanje 
dvorane. Primjerice, imamo plivački klub koji dobiva 26 tisuća kuna, a koliko od toga plaćaju korištenje 
bazena? Ista stvar je s klubovima koji koriste sportsku dvoranu. Nadalje, nisam htio reći da je proračun po 
meni nerealan iako imam neke male zamjerke po kriterijima raspodjele sredstava sportskim udrugama i 
ostalim udrugama. Mislim da se, ako ne zaobišao, onda nadglasao kriterij uspjeha. Primjerice, imamo 
Boksački klub Delnice koji je imao najveći sportski uspjeh u zadnjih nekoliko godina u Delnicama, a to je 
plasman na svjetsko prvenstvo u boksu. Imamo i tri medalje u tom klubu na državnoj razini pa ako taj 
vrhunski sport, taj uspjeh nismo mogli proračunski bolje nagraditi mislim da ga nije trebalo niti srezati. Ili, 
Udruga mladih Re-volt koja je godinama nositelj događanja u ovom gradu, isto mislim da ni za njih nije 
trebalo ući u taj neki generalni rez. Što se tiče projekcije za 2015./2016. godinu mislim da je ona u najmanju 
ruku katastrofalna i da s takvim proračunom mnogi korisnici u ovom gradu neće moći normalno 
funkcionirati. Naravno, svi znamo da to nije krivica niti grada niti gradonačelnika. Čuli smo sada da nas 
napuštaju poštanski uredi, sudovi i mislim da se treba stvoriti jedan živi konsenzus po tom pitanju, ne samo 
kod svih lokalnih samouprava nego i kod svih političkih opcija u ovom kraju. U narednoj godini svim 
sredstvima moramo doprijeti do ušiju onih koji nam spremaju lošu sudbinu. I u državi i u Europi radnici i 
seljaci izlaze na ceste, traže svoja prava. A mi u Gorskom kotaru, mi već godinama bivamo ignorirani a 
šutimo.  
 Jelena Pavić Mamula: Ja bi samo kratko komentirala proračun jer na žalost nisam vidjela neke velike 
razlike u odnosu na prethodni. Čini mi se da je vrlo sličan, znači možda uz neke male korekcije s time da na 
žalost nema nekih velikih investicija i znamo svi zbog čega je to tako. Za investicije u smislu jačanja 
gospodarstva su dosta skromni iznosi. Htjela sam samo pitati još vezano uz pročistač: mi, dakle u 
2014.godini sudjelujemo s 10% sredstava u investiciji vrijednosti oko 15 mil. kuna. Da li građani znaju što 
ćemo mi zapravo  time dobiti, odnosno kada će taj pročistač biti gotov koliko će to povećati troškove 
domaćinstava?   
 Katarina Mihelčić: Vezano za javne potrebe moram istaknuti da je dosta teško odrediti po različitim 
skupinama (njih šest) kako i koliko kome dodijeliti sredstava. Ove godine su se kriteriji malo promijenili, do 
sad su se ostvarivali bodovi po nekim kriterijima koje je zadao prvi odbor koji je raspisivao natječaj za javne 
potrebe. Istina je neki klubovi su ostali bez sredstava, a komisija je obrazložila zbog čega se to dogodilo. 
Dosta udruga nema nikakvih sredstava odnosno mnogima je jedini izvor financiranja gradski proračun. 
Ostali izvori su članarina, sponzorstva ili nešto treće – pitam se što je s time. Na razini grada, što se tiče 
sporta, imamo više sportskih udruga koje odlaze na svjetska prvenstva a da za to nisu tražili sredstva. Drugi 
traže ali ih nisu ostvarili. Mislim da će se rješavanje tih problema sagledati kroz zajednicu sportova, ona – 
ako ne riješi nedoumice – bar će postaviti kriterije koji odgovaraju sportašima a ne osobama koje vode 
udruge. Što se tiče kriterija zauzeli smo stav da se maksimalno pomogne svima pri pokriću najosnovnijih 
troškova, a to je prije svega plaćanje tj. subvencioniranje prostora kojeg moraju koristiti. Drugo je plaćanje 
sudaca, kotizacija i ostalog što predstavlja znatnu sumu novca. Mi smo kao grad dužni financirati samo 
sportske aktivnosti djece, to nam je prioritet a sve ostalo koliko ćemo biti u mogućnosti. S obzirom da 
sportske udruge imaju u članstvu malo djece često ne mogu ostvariti dovoljan broj bodova.  
 

Đulio Jusufi: Želim odgovoriti gosp. Topiću: dva su razloga zašto znači sada ne vidimo razdvojenost 
subvencije korištenja prostora (da li dvorana Radničkog, sportska dvorana ili bazen). Ništa se tu nije striktno 
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mijenjalo osim tehničkog dijela gdje se zahtjeva da proračun bude planiran na drugoj odnosno na trećoj 
razini projekcijske godine, a izvršenje proračuna, kad se daje izvješće, na razini odjeljka. Što se konkretno 
tiče bazena iznos nije mijenjan kao ni kod većine udruga. Znači: korištenje bazena 176 tisuća kuna, za 
redovan rad udruge 50 tisuća i da sada ne nabrajam dalje. Razlog je, dakle, tehničke prirode, to ćete vidjeti 
kada proračun bude objavljen na stranicama grada za 2014. godinu.  
Gordana Piskač: Vezano za pročistač, radi se o rekonstrukciji postojećeg pročistača koji trenutno obavlja 
samo mehaničko pročišćavanje dok je prije 15-ak godina bilo, doduše vrlo kratko postojalo i biološko 
pročišćavanje. Radi se, dakle, o rekonstrukciji tog pročistača, a vezano na aktivnosti u narednoj godini čeka 
se da Komunalac potpiše ugovor s Hrvatskim vodama o sufinanciranju 90% te investicije, dok smo mi u 
svom proračunu osigurali dodatnih 10% investicije. Trebalo bi s time krenuti na proljeće. 
 Ivica Knežević: Sada građani ne plaćaju fekalnu odvodnju zato jer ona nije sustavno povezana na 
razini grada  pa je nemoguće dijeliti stanovništvo na one koji trebaju i one koji ne trebaju plaćati. Treba reći 
da je za dovršetak dijela rekonstrukcije Supilove ulice osim tog pročistača (što će biti realizirano sredstvima 
Hrvatskih voda odnosno EIB-a i CIB-a, a što će raditi Komunalac), nastavno na gornji postroj ceste potreban 
i kompletan dovršetak do pročistača. Zatim treba napraviti drugu fazu rekonstrukcije cijelog kolektora, 
spojiti ga od Lujzijane do pročistača, jer bi zapravo bilo besmisleno da taj pročistač nešto radi ako kolektori 
nisu na njega spojeni. Troškovna analiza će pokazati visinu ulaganja i količinu onečišćenja, te će se odrediti 
cijena te usluge za građane. 
 Lidija Žagar: Proračun je pripremljen na način kako se pripremao i proteklih godina s nešto većom 
razlikom u planu razvojnih programa pri čemu je bitno naglasiti investicije, a to su: rekonstrukcija prve faze 
Supilove ulice u iznosu od 4 i pol mil. kuna za koju je izvor financiranja kreditno zaduživanje. Važno je 
naglasiti i ulaganje u Radnički dom u iznosu od 1.400 mil. kuna gdje je izvor financiranja Fond za zaštitu 
okoliša i energetsku učinkovitost sa 60% vrijednosti radova. 
Istaknula bih još izmjenu cjevovoda u Supilovoj ulici u iznosu od 850 tisuća kuna uz učešće grada od 10%, 
dok 90% financiraju Hrvatske vode. Tu je potom ulaganje u pročistač u iznosu od 1.500.000,00 kuna gdje su 
omjeri Grad-Hrvatske vode opet 10:90%. Važno je istaknuti izradu prostorno-planske i projektne 
dokumentacije, cijena koštanja 750 tisuća kuna, te izgradnju ceste i komunalne infrastrukture u poslovnoj 
zoni u iznosu od 600 tisuća kuna gdje se radi prijava za sufinanciranje iz državnog proračuna.  
Još bih kao važno istaknula razlike koje su evidentirane u odnosu na planove rashoda u 2013. godini:  
predstavnička tijela u 2014. planirana su s iznosom od 427.540 kuna, dok su za 2013. godinu ti rashodi su 
iznosili 784.949 kuna, razlika je evidentna i iznosi 357 tisuća kuna. Zatim troškovi gradske uprave su u 2013. 
godini iznosili 5. 610.390 kuna, a u 2014.godini planirani s  iznosom od 5 034 381 kunu, dakle manje za 576 
tisuća kuna. Za osnovno i srednjoškolsko obrazovanje prošle godine izdvojeno je 400.100 kuna, a u 2014. je 
taj iznos povećan za 67.900 kuna i iznosit će 468.000 kuna. Sredstva za promicanje kulture prema planu u 
2014. godine manja su za 64.303 kn: rashodi u 2013. godini iznose 989.293, a za 2014. godinu 924.990 
kuna. Rashodi za sport i rekreaciju u 2013. iznosili su 1.792.505 kuna, u 2014. smanjuju se za 322.505 kn i 
iznosit će 1.470.000. Kod socijalne skrbi bilježi se neznatno povećanje (za 134.704 kn). 2013. godine za 
turizam je izdvojeno 539.850 kuna, u 2014. se taj iznos umanjuje za 225.850 kuna, bit će to dakle 314.000 
kuna. Više sredstava će se u 2014.- za 302.700 kn u odnosu na 2013., izdvojiti za jačanje gospodarstva 
(2013.g. 205.700, a 2014. 508.400 kuna). Za održavanje komunalne infrastrukture rashodi u 2013. iznose 
6.210.850 kuna, za 2014. je plan 5.175.000 kuna, što je manje za 1.035.850 kuna. Rashodi za kapitalna 
ulaganja u 2013. iznose 2.621.500, a za 2014. je to 7.175. 000 kuna odnosno više za 4.553.500 kuna. Za 
prostorno plansku dokumentaciju rashodi iznose 555 250 kuna u 2013. godini, a za 2014. je to 750.000 kuna, 
znači više 194.750 kuna. Za službe zaštite rashodi u 2013. iznose 2.653.990 kuna, a za 2014. godinu to su 
2.579.500 kuna, što je manje 74.490 kuna. Za sufinanciranje izgradnje vodovoda i kanalizacijske mreže 
rashodi u 2013. iznose 117.625 kuna, a za 2014. godinu planirani su u visini od 2.420.000 kuna  odnosno 
više za 2.302.575 kuna. Za Dječji vrtić "Hlojkica" planirano je u 2013. godini 1.544 284 kune, a u 2014.taj 
će iznos biti veći za 651 tisuću kuna i iznosit će oko 2.195.300 kuna. U 2013. Narodna knjižnica i čitaonica 
bila je planirana sa 513.100 kuna, dok rashodi za 2014. iznose 613.335 kuna što znači povećanje za 130.205 
kuna.  
Iznivelirani su rashodi s prihodima i razlike nema nego samo u posebnom dijelu proračuna gdje je istaknuto 
posebno financiranje službe zaštite odnosno vatrogasnih postrojbi, dječjeg vrtića i narodne knjižnice, a sve 
ostalo planirano je u manjim iznosima nego u 2013. godini. Važno je istaknuti da mi nemamo vlastitih 
sredstava za razvojne projekte i uglavnom su to u ovom slučaju zaduživanja iz kredita i očekivane pomoći iz 
državnog proračuna, županijskog proračuna te fondova.  
 Đulio Jusufi: Ukupan proračun iznosi 34.923.256 kuna.  
 Mladen Mauhar: U svoje ime i u ime HDZ-a nekoliko riječi o proračunu. Prije svega drago mi je čuti 



10 
 

da Grad nije pred bankrotom kako što su to neki najavljivali, te da je situacija tu negdje kao i prošle godine, 
te da je kreiran na način kako smo to činili mi i PGS dok smo bili na vlasti. Inače, proračun je jedan skup 
želja pojedinaca i udruga, njime je nemoguće zadovoljite potrebi sviju. Što je bitno? Pa to da omogući 
normalno funkcioniranje grada i život u njemu. Uvođenje reda u međusobnim odnosima grad-proračun i 
udruge - to je neminovnost. Malo me brinu kreditna zaduženja, naročito kad gledam tendenciju smanjenja 
proračuna u projekcijama za 2015. i 2016.godinu, jer grad Delnice do sada ima tri kredita i prvi izlazi tek 
2015. godine, a evo ponovno se kreditno zadužujemo. Više sam pristalica da se NE zadužujemo nego da 
probamo nedostajuća sredstva rješavati iz drugih izvora kao što su Županija, ministarstva, Hrvatske vode, iz 
EU-fondova odnosno da više sredstava uložimo u programe koje će kasnije drugi isfinancirati u relevantnom 
omjeru kao što je to slučaj u Supilovoj ulici odnosno na pročistaču 10:90; 10 u korist grada, 90 u korist nekih 
drugih koji su partneri u tim programima. Još želim naglasiti da te investicije na području grada Delnica 
izvedu naši obrtnici, naše firme, naši ljudi koji su ovdje zaposleni. Apeliram na grad da stvori jezgru 
educiranih ljudi koji će naše obrtnike skloniti da se jave na natječaje, da se obuče kroz oblike javne nabave, 
da oni rade i zarade, da novac kola ovdje među nama. Još nešto, iščitavajući proračun moram reći da imam 
osjećaj da sva naselja uokolo Delnica nisu dobila gotovo ništa. Mislim da je za najnužniju pomoć 
stanovništvu trebalo u proračunu ostaviti neku sumu. Glede štednje - ako štedi Gradsko vijeće što je sa 
gradskom upravom, ako proračun ima tendenciju pada što je s postotkom koji se može utrošiti na plaće 
uprave, da li i on pada? Uzmemo li proračunsko smanjivanje za 2016. Sa sadašnjih gotovo 35 na tadašnjih 26 
milijuna kuna gdje smo s tih mogućih 20 % namjenskih novaca za plaće, da li na to mislimo ili srljamo kao u 
turističkoj zajednici?  
Reći ću na kraju samo da dolaze teška vremena koja ćemo svi nažalost osjetiti. Evo i kao što sam rekao kao 
stranka, kao HDZ, mi ćemo podržati ovaj proračun upravo iz tog aspekta što je on jedna tendencija svih 
dosadašnjih proračuna odnosno bitno se ne razlikuje od onih iza nas. I još: malo mi je žao što ste u 
predizbornoj trci obećavali više poticaja obrtnicima i gospodarstvu, a iščitavajući proračun nisam to 
pronašao pa će delnički obrtnik, odnosno delnička firma, i dalje biti daleko od mogućih poticaja.  
 Tomislav Mrle: Vezano za javnu nabavu, prema Zakonu o javnoj nabavi postoje osobe koje imaju 
certifikat za provođenje postupka javne nabave. U gradu Delnicama četiri osobe imaju certifikat ali ne i 
ovlaštenje za educiranje potencijalnog ponuditelja. Zainteresirani se mogu educirati na predavanjima u Rijeci 
ili Zagrebu, cijena je zanemariva- nekoliko stotina kuna zavisi od teme odnosno od broja sati.  
 Mladen Mauhar: To znam, ali mi možemo organizirati da se edukacija vrši ovdje u gradu na trošak 
grada - za obrtnike sa područja grada Delnica. 
 Ivica Knežević: Moguće je to u suradnji s Udruženjem obrtnika, probat ćemo se interesirati. Osim 
toga mislim da ne bismo prekršili bilo kakvo pravilo da sve naše gospodarstvenike obavijestimo najkraćim 
načinom da je raspisan natječaj za te i te radove, te da bismo tako dobili što više naših potencijalnih izvođača 
radova.  
 Mladen Mauhar: Fasada na zgradi grada površina joj je tisuću kvadrata. Ljudi se nisu javili na 
natječaj jer su smatrali da kao mali obrtnik neće biti u stanju u zakazanom roku to napraviti. A da ih je netko 
posavjetovao mogli su se udružiti, njih dva-tri-četiri obrtnika s ekipama. 
 Ivica Knežević se slaže jer je zajednička ponuda moguća. 
 Đulio Jusufi: Želim objasniti gosp. Mauharu, s obzirom da u obrazloženju proračuna piše da se 
Supilova ulica financira kreditnim zaduženjem u 2014. godini a u 2015. godini od refundacije sredstava iz 
EU, tako da su ta planirana sredstva u 2014. zaduženja a u 2015. prihodi na strani kapitalne pomoći iz 
državnog proračuna. A što se tiče većine programa oni jesu ili će biti prijavljeni. Na žalost, kao ni brojne JLS 
ni Grad Delnice nije u situaciji da radi nešto vlastitim sredstvima. Ako se promijeni Zakon o porezu na 
nekretnine dat će nam slobodu korištenja komunalne naknade itd.  
 Davorin Klobučar: Poštovani, ja imam prigovor na dio proračuna iz kojeg se vrši sufinanciranje 
udruga na području grada Delnica ili konkretno riječ je o sredstvima koja su predviđena za rad Udruge 
„Kupa“ čiji sam ja ovlašteni zastupnik. pa govorim onda i odgovorno. Ponuđeno nam je svega 19 tisuća kuna 
moja bi poruka bila: što više radimo, manje dobijemo. Zna se da Udruga godišnje ima oko 16 projekata na 
polju sporta, turizma, ekologije i kulture, ponuđena sredstva samo za projekte iz turizma, a gdje su ostali s 
10-godišnjom tradicijom odvijanja? Neskromno ću reći da puno radimo, da smo za svoj rad nagrađivani od 
lokalne, gradske instance preko PGŽ-je sve do Republike, pa zar je to odraz za sve ono što činimo? Apeliram 
na one koji su o tome odlučivali i molim za korekciju! 
 Đulio Jusufi: Neću, niti ne želim komentirati iznos, jer nisam niti član komisije niti ovlašten za to, 
samo bih  rekao gospodinu Klobučaru da projekti „Kupe“ nisu ukinuti iz proračuna za 2014.godinu. Vaši 
projekti 'Kupom uzvodno', 'košarkaški turnir' itd. su svi pojedinačno imenom i iznosom u proračunu Grada. 
To sam danas već objašnjavao gosp. Topiću, vidjet ćete kod objave proračuna. 
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 Davorin Klobučar: Ipak, moram ustanoviti da je projekata i rada na njima, srčanosti, borbe, zalaganja 
puno a novaca sve manje i manje. A neke udruge su dobile i po 10 tisuća kuna više, a mi manje. Pod tim 
uvjetom sumnjam da ćemo moći provesti, hajde recimo, projekt ekološke prirode. Dovesti djecu a da im ne 
možeš dati ručak – nije u redu. Kvaliteta, da li se ona vrednuje? Ako je netko bio na svjetskom prvenstvu pa 
to je ponos, to je vrijedno priznanja!  
Katarina Mihelčić: U vezi kriterija i dodjeljivanja sredstava - trudili smo se maksimalno da se pokriju 
potrebe svih udruga. Prema kriterijima, koji su zadani ostvarivali su se bodovi a prema bodovima 
dodjeljivala su se sredstva. Pokušali smo dati onoliko sredstava da se pokriju najosnovniji troškovi prema 
programima koje ste tražili a s obzirom na sredstva koja su zadana u proračunu. Bit će, naravno, 
nezadovoljnih, podnosit će prigovore međutim trenutačna je situacija takva kakva jest. Što se tiče sporta 
stvarno se nadam da će zajednica sportova dati izvjesne bolje kriterije i da će napraviti veliki pomak u 
odnosu na ono što je bilo do sada. Mi smo pokušali podržati, evo tu govorim i kao predsjednica komisije, 
podržati sve projekte koji su tradicionalni. Nažalost, nezadovoljstva će biti ali - u ovom času je tako. 
Tomislav Mrle: Samo kratko, na zahtjev gradonačelnika trenutno smo mi u službama u izradi materijala koji 
će raspraviti Gradsko vijeće na jednoj od sljedećih sjednica: radi se o odluci o kriterijima za dodjelu 
sredstava humanitarnih i kulturnih udruga, udruga tehničke kulture. To je na tragu onoga da će sportske 
udruge ostvarivati sredstva temeljem kriterija Zajednice sportova, a ove druge udruge sukladno odluci 
Gradskog vijeća. 
 Ivica Knežević: Načelno se složio s Davorinom Klobučarom jer i sam nije siguran da je kod 
raspodjele sredstava napravljen najbolji posao. Mislim, naime, da ni sadašnji kriteriji nisu najsretniji, ali 
morali smo od nekud krenuti pa kako je sve podložno reviziji vidjet ćemo što je tu moguće popraviti da li 
kroz rebalanse, da li iz nekih rezervi unutar proračuna… Važno je reći da aktualna financijska situacija 
nameće poduzimanje rigoroznih mjera rezanja sredstava i vjerojatno će to kulminirati kod proračuna za 
2015. godinu, jer to diktiraju izvori sredstava. Kada se radi o sportu vjerojatno će se morati reći: nama treba 
pet sportova i njih ćemo financirati. Tako će biti i u kulturi i u svim drugim segmentima. To je danak 
siromaštvu ali i prijelaz na nagrađivanje kroz izvrsnost koju treba potencirati i stimulirati, preferirati prije 
svega. Bojim se da do sada toga nije bilo i da ćemo u buduće morati na jedan bitno drugačiji i radikalniji 
način definirati javne potrebe, jer kada imamo 50-ak zainteresiranih korisnika i ograničenu masu 
raspoloživih sredstava, rezultat mnogima donosi  nezadovoljstvo. 
Mladen Mauhar: I sredstva motiviraju ljude na rad, u Brodu na Kupi djeluje jedna udruga i ona objedinjuje 
sve stanovnike toga područja. To je vrijednost koju treba obdržati. U Delnicama ima 70 udruga, da se svakoj 
dalo samo tisuću kuna manje Brođani bi dobili 70 tisuća. U Crnom Lugu djeluju dvije udruge i one svojom 
aktivnošću pokrivaju cijelo crnoluško područje. Količina dodijeljenih sredstava udrugama na takvim 
područjima i s članstvom raznih uzrasta ih vrijeđa a ne motivira.   
Maja Kezele: Mislim da je ovaj proračun po meni i očekivan, realan svakako u skladu s onim što je 
prezentirala predsjednica odbora za financije i proračun. Mislim da je taj odbor napravio zaista kvalitetnu 
bilješku koja nam je svima pomogla da proračun bolje razumijemo. Lijepo je prezentiran plan razvojnih 
programa, već je istaknuto Supilova ulica, Radnički dom, pročistač. To su projekti koji su još proteklih 
godina bili kvalitetno pripremljeni i prepoznati od drugih investitora ali ono što mene interesira više od 
samog donošenja proračuna jest njegova realizacija. Jer - još uvijek nije potpisan ugovor sa Hrvatskim 
vodama i Komunalcem, a znamo da se već dugo priča o tom potpisivanju odnosno pokretanju radova, a što 
je važnije - kao vrlo povoljnom ugovoru za Grad Delnice. Kolika će biti kamata za zaduživanje, odnosno 
koliko će to dodatno zadužiti Grad Delnice?  Zapravo svi znamo da nema više financiranja po situacijama, 
nema predfinanciranja nego tek po završnom računu i pitanje je odobravanja svih troškova, pa kako je to 
područje velike neizvjesnosti bilo bi dobro da to znamo mi ovdje, naši sugrađani i oni koji nas zastupaju u 
našoj županiji. Eto, poprilična svota se planira izdvojiti za izradu projektne dokumentacije, oko 750 tisuća 
kuna, mene zanima o kojim se projektima radi? A, s obzirom na prethodnu raspravu oko javnih potreba, 
jedna sugestija: bilo bi dobro da se, kao i prethodne godine, napravi  bilješka o radu komisije za javne 
potrebe upravo zato što je rad te komisije vrlo opsežan i iziskuje vremena. Iz bilješke će se iduće godine 
znati koliko je programa uopće došlo na prijavu i koliko ih je, i iz kojih razloga odbijeno ili prihvaćeno. Ono 
što zabrinjava jest ta projekcija proračuna jer još uvijek nemamo adekvatnu zamjenu za prestanak važenja 
brdsko-planinskog zakona.  
Đulio Jusufi: Što se tiče zaduženja još uvijek ne mogu dati tu informaciju jer je ne znam. Kada se raspiše 
postupak javne nabave za odabir banke onda ćemo znati. Jer, visinu kamate kreira banka koja daje kredit. 
Gordana Piskač: Vezano za projektnu dokumentaciju, da, značajan iznos je predviđen za projektnu 
dokumentaciju, međutim, bez projektne dokumentacije ne možemo aplicirati za sredstva. Za narednu godinu 
je predviđen ovaj iznos iz razloga što smo jedan dio već aplicirali prema Ministarstvu turizma, a odnosi se na 
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projektnu dokumentaciju rekonstrukcije igrališta, biatlon staze i sanjkališta. Isto tako se razmišlja o 
spašavanju zgrade stare šumarske škole u centru mjesta. Toj se zgradi mora dati nekakva namjena, ona sve 
više propada, a da bi se dala namjena moramo imati projektnu dokumentaciju kako bismo mogli s tim 
projektom, ukoliko to bude nekakav objekt u funkciji kulture, aplicirati za sredstva Ministarstva kulture.  
Alen Janjušević: Što se tiče proračuna svi su bili nekako oprezni. Činjenica je da su teška vremena međutim 
ja s proračunom uopće nisam zadovoljan. Mi smo prošli puta kada je bio rebalans proračuna bili suzdržani i 
sad malo razmišljam da li možda čak i danas dignuti ruku za proračun. Naime, ako i donesemo odluku da 
izglasamo danas proračun opet će to imati neki krnji legitimitet. Radi jedne jedine stvari koju protežemo već 
četiri godine a to je Zajednica sportova Grada Delnica. Ona još nije osnovana. Ja vas razumijem kao čovjek, 
kao političar, kao vijećnik. Proračun mora biti utemeljen na jednom strateškom dokumentu koji Delnice 
nemaju. To je plan razvoja grada. Hoće li biti on striktno gospodarski ili će biti turistički al' moramo znati 
kamo idemo. Mi još uvijek ne znamo kamo idemo. I onda nam se događaju posljedice da se raspršimo na sto 
strana od turizma,  od gospodarstva, htjeli bi sve, a na kraju nažalost nemamo ništa. Govoriti o proračunu 
govorimo o brojevima, a brojevi se daju dobro uskladiti. Tako da sve bude lijepo izbalansirano, da super 
izgleda a nije tako. Evo već danas kroz vijećnička pitanja govorili smo o proračunu kada smo dobivali 
odgovore: toplana stoji, dom za umirovljenike stoji i pitanje je kakve će biti financijske posljedice i 
implikacije. U ovih 8 mjeseci, ništa se bitno nije promijenilo. Razumijem i nezadovoljstvo pojedinih 
vijećnika što se tiče raspodjele novaca udrugama koje su stvarno zaslužile sredstva za rad, netko je tu 
spomenuo Re-volt. Pa ti dečki i cure stvarno rade! Mislim da i  Udruga „Kupa“ jako dobro radi. Ako su oni 
nezadovoljni čini mi se da se k svemu išlo malo. 
Marijan Pleše: Mislim da nije dobro da tu raspravljamo osobnim interesima. Ja sam recimo član udruge 
„Marohlin“ i mi se nismo prijavili za proračun. No, ako postoji neki kriterij po kojem treba raditi onda ga 
treba poštivati. U doba kompletne štednje neke stvari se moraju smanjivati. Zašto se nije napr. reklo da smo 
u uređenje prostora za rad udruge KUPA uložili 103 000 kuna? Dotle brojne druge udruge niti nemaju 
prostora, prema tome nije sve baš tako crno. Prema tome sve te želje i razmišljanja oko proračuna sve je to 
lijepo, ali moramo biti svjesni situacije da nam je u cijeloj zemlji loše, restrikcija i bolni rezovi zadnjih četiri-
pet godina. Svake četiri godine imamo Vladu, parlamentarne izbore i fenomenalne planove, a stalno smo 
samo zaduženiji. Situacija je sve gora i gora. I komentar na smanjenje sredstava za gradsku upravu zapravo 
je napad na školovane i vrijedne , stručne ljude koji znaju i odrađuju svoj posao. Mislim da će to i 
gradonačelnik uvidjeti?! 
Ivica Knežević: Komentar na izjavu gospodina Janjuševića u vezi sa Zajednicom sportova: mislim, koliko 
god je on potrebna nije životno, egzistencijalno važna za ovaj grad iako se od nje očekuje da će neke stvari 
promijeniti. Nezadovoljstvo, svatko ima pravo biti nezadovoljan. Odbijam da je sve ostalo po starom: koliko 
god smo ovdje na vlasti u tih 6 mjeseci uspjeli smo ugasiti staru i neučinkovitu zajednicu sportova i stvoriti 
temelje za konstituiranje nove. To je činjenica, a ne bih ulazio u razloge zbog čega to nije učinjeno ranije. U 
interesu je sporta i očekujem da ona zaživi. Zatim, slažem se da bi bilo daleko lakše napraviti proračun da 
postoji plan razvoja grada, a i taj plan bi bilo lako ili puno lakše napraviti da postoji strategija razvoja grada. 
Nažalost, ne postoji ni jedno ni drugo. Slažem se s vama da je to vrlo važan  dokument i poduzet ću sve da se 
u primjereno, najskorije vrijeme taj dokument izradi. Hoće li to biti plan, akcijski, operativni - sasvim je 
nevažno, ali treba sadržavati temelj koji će nam pokazivati cilj prema kojem idemo i operativne mjere kako 
ćemo ga dosegnuti. Isto sam tražio i to je definirano kao zaključak kod usvajanja programa i financijskog 
plana Turističke zajednice, jer je i tamo itekako nužno izraditi akcijski plan razvoja turizma Grada Delnica 
kao temeljni akt koji će nas voditi u budućnost i strateški je kreirati. Slažem se sa gospodinom Plešeom 
vezano za zaposlenike gradske uprave: oni doista stručno, savjesno, kompetentno i odgovorno rade svoj 
posao. S njima, baš s njima sam postigao izmjenu kolektivnog ugovora glede smanjenja njihovih prava i s 
osnova visine plaće za 5% ( o tome ste raspravljali kod prvog proračuna), kod smanjenja njihovih ukupnih 
prihoda po osnovi one fantastične cipelarine, po osnovi životnih osiguranja sa 24 sata na raspon radnog 
vremena. Gospođa Žagar je lijepo uočila koliko su smanjeni ti troškovi osoblja no u svemu postoje granice, ti 
ljudi žive od svoje plaće. A oni je zarađuju svojim radom, od njih se očekuju pomaci prema naprijed. 
Apostrofirali ste danas važnost onog odnosa udjela troškova Jedinstvenog Upravnog Odjela odnosno osoblja 
vezano na proračun, dakle ako gledamo samo bruto plaće i doprinose u odnosu na proračun, to je svega 
11,43% u odnosu na onaj limit od 20%. Treba li napominjati da su to vrlo skromni troškovi?  
Nada Glad: Ovdje i sada nadovezala bih, imam potrebu izreći pohvalu radnim ljudima Jedinstvenog 
upravnog odjela za njihov rad. Pogledajte samo ove materijale za sjednice, oni su: sveobuhvatni, razumljivi i 
iziskuju puno rada. Da li se slažete s time? Pogledajte kolika je to materija, treba je posložiti, čak i meni kao 
čovjeku koja sam nekada imala dotik sa svim tim materijalima, izgledaju i jesu kao jedna knjiga, a knjige se 
baš ne pišu svaki dan, zar ne. Još ih jednom pohvaljujem. 
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 Nakon rasprave Gradsko vijeće je jednoglasno usvojilo PRORAČUN GRADA DELNICA ZA  2014. 
s projekcijom za 2015. i 2016. godinu. 
 Proračun se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

Točka 13. 
 Materijal je dostavljen uz poziv sjednice. 
 Đulio Jusufi: Po prvi puta u proračunu za 2014., odnosno u projekciji 2015. i 2016., fokus je na 
ciljevima i prioritetima. To imate u novom razvojnom programu. Vidjet ćete koji su ciljevi, a koji su bitni 
pokazatelji.   
 Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave usvojilo PLAN RAZVOJNIH PROGRAMA ZA 
2014. GODINU S PROJEKCIJOM ZA 2015. I 2016. GODINU. 
 Plan se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 14. 
 Materijal je dostavljen uz saziv. 
 Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave usvojilo PROGRAM ODRŽAVANJA 
KOMUNALNE INFRASTRUKTURE U 2014. GODINI. 
 Program se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 15. 
 Materijal je dostavljen uz saziv. 
 Mladen Mauhar: Znam da je kod izrade projekata bilo rečeno da će se ovaj prvi dio do 
„Tigra“ napraviti malo reprezentativnije i da će pločnici biti u tlakavcima, u nekim bojama da to zaista bude 
lijepo. 
 Gradsko vijeće je jednoglasno, nakon rasprave, usvojilo PROGRAM GRADNJE OBJEKATA I 
UREĐAJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE U 2014. GODINI. 
 Program se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 16. 
 Materijal je dostavljen uz saziv. 
 Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave usvojilo PROGRAM UTROŠKA SREDSTAVA 
ŠUMSKOG DOPRINOSA U 2014. GODINI. 
 Program se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 17. 
 Materijal je dostavljen uz saziv. 
 Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave usvojilo PROGRAM UTROŠKA SREDSTAVA 
BORAVIŠNE PRISTOJBE U 2014. GODINI. 
 Program se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 18. 
 Materijal je dostavljen uz poziv. 
 Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave usvojilo PROGRAM UTROŠKA SREDSTAVA 
SPOMENIČKE RENTE U 2014. GODINI. 
 Program se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 19. 
 Materijal je dostavljen uz saziv. 
 Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave donijelo ODLUKU O RASPOREĐIVANJU 
SREDSTAVA ZA RAD POLITIČKIH STRANAKA I NEZAVISNE LISTE ZASTUPLJENIH U 
GRADSKOM VIJEĆU GRADA DELNICA ZA 2014. GODINU. 
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 20. 
Materijal je dostavljen uz saziv. 

 Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave donijelo ODLUKU O IZVRŠAVANJU 
PRORAČUNA GRADA DELNICA ZA 2014. GODINU. 
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
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Točka 21. 

  
 

Materijal je dostavljen uz saziv. 
 Mladen Mauhar: Reći ću što me u tom prijedlogu smeta. Kolega Janjušević je dobro rekao, odrezati 
od ionako malih  sredstava zaista nije humano, dapače ružno je prema ljudima koji žive u Crnom Lugu, koji 
žive u Lučicama, u Brodu na Kupi, u Turkima. Ljudi u tim mjesnim odborima zaslužuju barem tih 10 tisuća 
kuna kako bi tijekom godine obavili najnužnije. I tu svjedočimo onome što sam već rekao: daleko od očiju, 
daleko od srca. Zaista molim kolege iz ostalih stranaka da ne podržimo smanjenje sredstava za rad mjesnih 
odbora, to nije fer prema ljudima koji teže žive i svega potrebni  u tim mjesnim sredinama.  
 Ivica Knežević: Ja razumijem vašu reakciju i svjestan sam važnosti uloge mjesnih odbora 
kao najdirektnije spone građana i, uvjetno rečeno, vlasti kroz održavanje najnužnijih potreba u 24 
sata u tim okruženjima.  No, s obzirom na ograničena sredstva, a temeljeći svoj prijedlog o smanjenju na 
aktima iz vremena njihova osnivanja 2007.g., gdje se kaže da se za formiranje mjesnog odbora mora 
osigurati bar minimum sredstava i to ne manji od 2 tisuće kuna. Prema tome u ovoj besparici, da bi mogli 
pokriti neke druge stvari (neću reći važnije) smatram opravdanim rezati sredstva i u tom dijelu. Pozivam vas 
da podržite predloženu odluku i odobrite smanjenje s 10 na 7 tisuća kuna.  
 Prišlo se glasovanju nakon čega predsjednica konstatira da Odluka o prvoj izmjeni odluke o 
načinu financiranja djelatnosti mjesnih odbora na području Grada Delnica nije usvojena (6 glasova za i 
8 protiv).  
 

Točka 22. 
 Materijal je dostavljen uz saziv. 
 Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave donijelo ODLUKU o odabiru najpovoljnijeg 
ponuditelja za održavanje javne rasvjete. Kao najpovoljniji ponuditelj izabran je Elektroinstalaterski obrt 
„Šporčić“. 
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 23. 
 Materijal je dostavljen uz saziv. 
 Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave donijelo ODLUKU o odabiru najpovoljnijeg 
ponuditelja za obavljanje komunalne djelatnosti – zimska služba na nerazvrstanim cestama na 
području Grada Delnica -. Najpovoljniji ponuditelji za obavljanje komunalne djelatnosti čišćenja snijega s 
nerazvrstanih cesta jednoglasno su izabrani: za MO Delnice i MO Lučice „Iskopi i transporti Belobrajdić“, 
za MO Broda na Kupi Obrt za šumarstvo i trgovinu „Kirijaš“ Brod na Kupi, te za područja Mjesnih odbora 
Crni Lug i Turke Obrt za usluge i proizvodnju „Janeš“ iz Kuželja. 
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

Točka 24. 
 Materijal je dostavljen uz saziv. 
 Gradsko vijeće je, bez rasprave, uz 12 glasova za i 2 suzdržana glasa donijelo ODLUKU kojom se 
DAMIR RAČKI, dipl.ing.poljoprivrede, imenuje za člana Nadzornog odbora „Komunalac“ d.o.o. 
Delnice. 
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 25. 
 Materijal je dostavljen uz saziv. 
 Marijan Pleše izrazio je stav da bi trebalo prodati stan u Zagrebu čija je vrijednost barem 10 puta 
veća od ovoga koji se prodaje.  
 Alen Janjušević podržava prijedlog vijećnika Plešea. 
 Ivica Knežević navodi da stan pravno nije upitan ali je upitan dio imovine koju među 
nasljednicima treba riješiti. Stan nije sporan i stan će biti u korist Grada Delnica ali sutkinja nije donijela 
izdvojenu presudu samo za stan. Čeka se rješavanje ovog drugog dijela imovine, ponavljam da vlasništvo 
grada nad tim stanom neće biti upitan, bit će gradski, a slažem se i s onim da je daleko atraktivniji i 
financijski isplativiji za prodaju, jer je u Zagrebu. 
 Jelena Pavić Mamula pita koji su razlozi prodaje tog stana? Imamo sigurno puno socijalnih 
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slučajeva i stan bi se možda mogao iskoristiti u te svrhe. 
 Ivica Knežević: Svakako da bi se mogao, ali - koliko sam ja upoznat - mi nemamo definirane 
kriterije za takvu situaciju, što ne znači da ih je moguće napraviti. Treba provesti postupak ali izvjesno je da 
će u stan ući netko tko će samo stvarati trošak ovome Gradu. Dakle, ti ljudi neće imati ni za struju ni za vodu  
što znači stvaramo dodatni teret Gradu: plaćat ćemo sve režijske troškove,  jer su kriteriji takvi da bi stan 
trebalo dati onom najugroženijem.  

Alen Janjušević: Nije mi jasan razlog procjene stana u Zagrebu i stana u Delnicama. Nekretnina je 
nekretnina. To je naša imovina. Nemojmo je davati za socijalne slučajeve, iznajmimo je pa imamo 
kontinuiran prihod. Ja neću glasati za to, nikada ne glasam za prodaju imovine ako mi se dobro ne obrazloži.  

Nakon rasprave prišlo se glasovanju nakon čega predsjednica konstatira da ODLUKA O PRODAJI 
NEKRETNINA U VLASNIŠTVU GRADA DELNICA NA ADRESI LUJZINSKA 21 nije donesena 
(12 glasova protiv, 2 glasa za). 

 
Točka 26. 

Materijal je dostavljen uz saziv. 
Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave donijelo ODLUKU O DAVANJU SUGLASNOSTI 

NA PROMJENU NAZIVA Centra za brdsko-planinsku poljoprivredu Primorsko-goranske županije. 
Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 27. 
Materijal je dostavljen uz saziv. 
Marijan Pleše: Stvar je samo u tome ako bude Ministarstvo poštivalo nastavak financiranja tog 

programa treba ga povećati, manja naselja do sad nisu dobro obuhvaćena. 
 Ivica Knežević: Ministarstvo je dostavilo dopis da nastavlja s Programom što nas veseli. Isto tako 
htio bih samo statusno, formalno to uobličit na jedan način koji će objedinjavati sve te slične aktivnosti kao 
što su geronto-domaćice, asistenti u nastavi i volonteri svih vrsta. Radi se, dakle, o jednoj statusnoj i 
formalno kozmetičkoj stvari.  

Nakon rasprave Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ZAKLJUČAK O PROVOĐENJU 
PROGRAMA MEĐUGENERACIJSKE SOLIDARNOSTI, POMOĆI U KUĆI STARIJIM 
OSOBAMA. 

Zaključak se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 28. 
Materijal je dostavljen uz saziv. 
Marijan Pleše: oko Savjeta mladih uvijek su isti problemi, oni neće raditi odnosno tko će u njemu 

raditi? Za mene je to trošenje novca nizašto. 
 Nakon rasprave Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ODLUKU O RASPISIVANJU JAVNOG 
POZIVA ZA PREDLAGANJE KANDIDATA ZA ČLANOVE SAVJETA MLADIH GRADA 
DELNICA. 
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 29. 
 Materijal je dostavljen uz saziv. 
 Nada Glad: Do sada su konstituirana sva radna tijela Gradskog vijeća osim ovoga, u dogovoru s 
vodstvom Gradskog odbora SDP-a Delnica rečeno je da oni odustaju od inzistiranja da predsjedavajući tog 
odbora bude Johan Klarić. Jedna trećina gradskih vijećnika zato predlaže da tu funkciju preuzme član HČSP-
a, Karlo Kruljac.  
 Gradsko vijeće je, bez rasprave, s 9 glasova za, 4 glasa protiv i 1. suzdržanim glasom donijelo 
RJEŠENJE o imenovanju članova Odbora za komunalne poslove, prometno i prostorno uređenje te 
zaštitu okoliša. 
 Rješenje se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 30. 
 Materijal je dostavljen uz saziv. 
 Ivan Topić: Mislim da je nužno konačno rješenje tog problema, al' samo molim da se bude oprezan u 
svemu tome da ne izvisimo, jer znam da je to sklizak teren. Da se ne bi tu opet nakrcale neke razno-razne 
udruge. Riješit ćemo ono što je sporno na tom području ali što s ovim okolo? 
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Marijan Pleše: Ta trakavica traje već, neću reći koliko, zalud brojiti godine, ali kad smo već imali 
gotove papire, kad su se trebali preseliti pao je snijeg. Oprez s rješavanjem papira, mi uza sve dokaze, priču o 
vlasništvu, uz molbe i zabrane nije se tamo ni cesta završila, niti napravila odvodnja,  kanalizacija, imali smo 
dodatne troškove septičke jame i bog zna što još. Opreza tu nikad dosta. 
 Mladen Mauhar: I ja predlažem isto, budimo jako oprezni i napravimo to tako da se zaista presele, a 
kad se to dogodi u roku pet minuta uzmite Belobrajdića i sve srušite i zapalite, jer se oni nikad ne vraćaju na 
zgarišta. To je moj savjet, jer inače doći će ponovo. 
 Ivica Knežević: Ja vas uvjeravam da ćemo biti više nego oprezni, svjesni upravo ove situacije, 
manipulacije svih ovih godina i ja se usuđujem reći da smo ipak milimetar do konačnog cilja. To je potvrdila 
i njihova odvjetnica, to je potvrdila i gospođa Brigita, a to je potvrdio i naš odvjetnik. Cijeli taj pravni posao 
ima svoju cijenu. Naravno da su oni svjesni svoje situacije, kad to govorim mislim na legitimne posjednike i 
vlasnike iza pokojnog oca, pa - ukoliko bi se zainatili ne postoji nijedan pravni način da se ta obitelj i taj 
objekt maknu s prostora barutane. Svi oni uokolo su vezani na Brigitu, to su navodno sinovi, nećaci, bratići, 
ne znam tko je sve tamo, uglavnom cijela ta čerga odlazi za Brigitom, rekli su nam ti pojedinci. Ona je 
vlasnica i ona garantira da sve ide s njom. Prema kriterijima i odlukama ovoga grada to je druga zona sa 
minimalnom cijenom 160 kuna po kvadratu. Oni na to nisu pristali i naravno da ni ne bi pristali, to je 
premalo za nekakvu prosječno malu ili kako 'ko gleda okućnicu od 500 kvadrata. Morali smo ići na okućnicu 
od 1000 kvadrata i to su prihvatili. I na procijenjenu vrijednost objekta od 39 000 nešto malo manje kuna od 
40 000. to sve skupa znači 200 000 kuna + 20 kubika građe za nadstrešnice i nešto što njima treba da bi 
osposobili te kontejnere za sve te koji će se tamo preseliti. To je još nekih 2000 EUR-a otprilike ali mi smo 
uzimali 100 eura neku prosječnu cijenu. U svakom slučaju mi njihovim odlaskom oslobađamo 3-4 gradilišta  
što je protuvrijednost otprilike 1,200 000 kuna. Dakle gubimo 200 000 a oslobađamo  milijun  za one koji će 
sigurno htjeti kupiti gradilišta kada se oni maknu. Dok su oni tamo ne može se raditi na kolektoru, ne može 
se ništa raditi a i zemljište se ne može prodati. Oni su očito jako zagrijani za tu cijenu i oni će učiniti sve da 
se maknu maksimalno brzo al', s obzirom na njihove igre i igrice od njih se očekuje glas da su spremni, a mi 
dok ne srušimo sve nećemo dati  novce. Interes je ovoga grada da oslobode zonu za buduća gradilišta i 
buduću gradnju. Evo ja vas molim da to ostane u ovoj prostoriji, jer je interes sudske nagodbe da definitivno 
riješimo to romsko naselje u toj itekako atraktivnoj građevinskoj zoni.  
 Nakon rasprave Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo ODLUKU O DAVANJU SUGLASNOSTI 
NA SKLAPANJE SUDSKE NAGODBE. 
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

 

 Budući je dnevni red iscrpljen predsjednica Nada Glad se zahvaljuje svima na suradnji tijekom 
sjednice, čestita Danielu Kezeleu sklapanje braka, a Davorinu Klobučaru visoko republičko priznanje Franje 
Bučara. 
 

 Dovršeno u: 19,05 

 

 Napisao       Predsjednica 
 Tomislav Mrle       Nada Glad 


